
 
Kiintiöpakolaisten määrä vuodelle 2022 
 
SOSTE 26.10.2021 § 163  
  
 
 
Valmistelija Sosiaalityön johtaja Anne Filali 
  
 Torniossa on kiintiöpakolaisten määrä  vuosina 2020-2021 on ollut 30 

pakolaista vuodessa. Tämä määrä on koettu hyväksi kotouttamisen 
onnistumisen kannalta. Tornio on profiloitunut ennen kaikkea 
lapsiperheiden kotouttamispaikaksi ja tämä on tavoitteena myös jatkossa. 
Nyt pakolaiskiintiöstä päätetään vain vuodelle 2022.  
 

Esittelijä Perusturvajohtaja Karjalainen Leena 
 

Päätösehdotus Sosiaali- ja terveyslautakunta päättää esittää Tornion 
kaupunginhallitukselle ja edelleen valtuustolle, että Tornion kaupunkiin 
vastaanotettavien kiintiöpakolaisten määrä on 30 vuonna 2022. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 _______ 
 
 
 
KH 08.11.2021 § 415  
  
 
 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Kujala Jukka 

 
Päätösehdotus Päätetään esittää kaupunginvaltuustolle sosiaali- ja terveyslautakunnan 

esityksen mukaisesti, että Tornion kaupunkiin vastaanotettavien 
kiintiöpakolaisten määrä on 30 vuonna 2022.  
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 _______ 
 
 
 
 
KV 15.11.2021 § 170    
1089/04.03.01.02/2021    
 
 

 
Kaupunginhallitus esittää, että kaupunginvaltuusto päättää    

 
Päätösehdotus että Tornion kaupunkiin vastaanotettavien kiintiöpakolaisten määrä on 30 

vuonna 2022.    
 

Päätös Asiasta käydyn keskustelun aikana Jyri Tallgren esitti Jari Hastin 
kannattamana, että Tornion kaupunkiin vastaanotettavien 
kiintiöpakolaisten määrä on 0 vuonna 2022. Puheenjohtaja totesi, että 
koska keskustelun aikana oli tehty kaupunginhallituksen päätösesityksestä 
poikkeava kannatettu esitys, asiasta on äänestettävä.  



 
Puheenjohtaja esitti, että ne kaupunginvaltuuston jäsenet, jotka 
kannattavat kaupunginhallituksen esitystä äänestävät "jaa" ja ne 
kaupunginvaltuuston jäsenet, jotka kannattavat Jyri Tallgrenin ja Jari 
Hastin kannattamaa esitystä, äänestävät "ei".  
 
Äänestysesitys hyväksyttiin. 
 
Nimenhuudon mukaan suoritetussa äänestyksessä annettiin 32 "jaa" 
ääntä, 8 "ei" ääntä, kolmen (3) valtuutetun ollessa poissa, joten 
kaupunginvaltuuston päätökseksi oli tullut hyväksyä kaupunginhallituksen 
esitys. 

 
 
 _______ 
 


